
 

 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. június 23-án 

               16.15 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester  

 

Dombi Norbert   képviselő   

Farkas László    képviselő 

Miskolczi Ferenc   képviselő (16.30 órától)  

Nagy Zsolt    képviselő          

Pintér Csaba    képviselő    

     

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

Huszár Péter  Nitrogénművek Zrt. műszaki igazgatója 

(a 16. napirendi ponthoz) 

Porogi Lajosné   Óvoda vezető   

(a 17. napirendi ponthoz)   

Szakály Ferencné  pénzügyi főmunkatárs  

(az 1. napirendi ponthoz)    

     

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Ismertetem a javasolt napirendet. (Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi 

javaslatot). Sürgősséggel küldtük ki a Temető utca útburkolati jelének felfestése és a Térfigyelő 

kamerarendszer tárgyú előterjesztéseket.  
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Van valakinek kérdése a napirenddel kapcsolatban? Nincs.  

Aki egyetért azzal, hogy a Temető utca útburkolati jelének felfestése tárgyú (163/2016.) számú 

előterjesztést sürgősséggel napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendre vételt.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Térfigyelő kamerarendszer tárgyú 

(164/2016.) számú előterjesztést sürgősséggel napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendre vételt.  

 

Horváth Éva polgármester: A zárt ülésről szavazni nem kell, mert a törvény és az SZMSZ-

ünk rendelkezik erről.   

Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2016. évi költségvetési rendeletének módosítása (153/2016.) 

2.) A közterületek és a közhasználat céljára átadott területek használatáról szóló 20/2013. 

(XII.31.) önkormányzati rendelet módosításáról (162/2016.)  

3.) Rendelet a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő 

házasságkötés engedélyezésének szabályairól és díjairól (129/2016.)  

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (152/2016.) 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

6.) A Képviselő-testület 2016. őszi-téli ülésszakának munkaterve (148/2016.) 

7.) A központi háziorvosi ügyelet finanszírozására kötött megállapodás módosítása (159/2016.) 

8.) Nitrogénművek Zrt. kérelme (145/2016.) 

9.) 2015. évi beszámoló a házi gyermekorvosi tevékenységről (144/2016.)  

10.) A „Panelkuckó” Napközi Otthonos Óvoda 2015/2016. nevelési évről szóló beszámolója 

(150/2016.)  

11.) Téli útüzemeltetés (149/2016.) 

12.) Közösségi Ház zárva tartása (158/2016.) 

13.) Szúnyoggyérítés a településen (154/2016.) 

14.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 14. II. emelet 206. alatti lakásbérleti díj (146/2016.) 

15.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 42. IV/15. szám alatti lakásbérleti díja (147/2016.) 

16.) Temető utca útburkolati jelének felfestése tárgyú (163/2016.)  

17.) Térfigyelő kamerarendszer (164/2016.) 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2016. évi beruházásokról, felújításokról (160/2016.) 

2.) Önkormányzati bérlakások helyzete (156/2016.) 

3.) Nitrogénművek Zrt. tájékoztatója (151/2016.) 

 

VEGYES ÜGYEK 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Az Önkormányzat 2016. évi költségvetési rendeletének módosítása (153/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen, 3 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság 6 igen és 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelettervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a rendelettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, aki 

a rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal megalkotta a következő rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

12/2016.(VI.24.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2016. évi költségvetéséről 

szóló 4/2016. (III.03.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

2.) A közterületek és a közhasználat céljára átadott területek használatáról szóló 

20/2013. (XII.31.) önkormányzati rendelet módosításáról (162/2016.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-módosítását. 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság 4 igen szavazattal és 3 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett, minősített többség hiányában nem javasolja elfogadásra a rendelettervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a rendelettel kapcsolatban van-e? 
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Farkas László képviselő: A 7. §-sal kapcsolatban van véleményem. 

 

Horváth Éva polgármester: Milyen 7. §? 

 

Farkas László képviselő: A rendelet-tervezetbe bekerülne 3. §-ként, ami a rendeletben 

szereplő 7. § (2) bekezdésében szerepel. Azt úgy módosítanám, hogy az (1) bekezdésben 

meghatározott munkák megkezdése előtt be kell jelenteni a Polgármesteri Hivatal 

településüzemeltetési ügyintézőjéhez, kivéve a kárelhárítás, baleset- és életveszély elhárítását. 

Ez arról szól, hogy előtte, vagy legkésőbb egy nappal kell bejelenteni a polgármesternél, ha 

igénybe akarják venni, ha nem engedélyköteles. Ha utólag jelenti be, azt mondom. 

 

Horváth Éva polgármester: Neked van egy kiegészíteni valód a rendeletmódosításhoz. 

Fogalmazd meg még egyszer.  

 

Farkas László képviselő: Az eredeti rendelet 7. § (2) bekezdés helyébe kerülne az, hogy (1) 

bekezdésben meghatározott munkák megkezdése előtt be kell jelenteni a Polgármesteri Hivatal 

településüzemeltetési ügyintézőjéhez, kivéve a kárelhárítás, baleset- és életveszély elhárítását. 

Nem utólag egy nappal kell bejelenteni, hanem kivétel nélkül mind előtte kell. 

 

Horváth Éva polgármester: Én nagyon tudom támogatni ezt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Jogszabályszerkesztés szempontjából azt mondom, hogy 

kezdődjön ezzel a rendelet, ez legyen az 1. §.  

 

Farkas László képviselő: Jó, és akkor a többi csúszik.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja Farkas László képviselő úr módosító javaslatát, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta azt a módosító javaslatot, mely 

szerint az eredeti rendelet 7. §-a (2) bekezdés helyébe kerülne az, hogy az (1) bekezdésben 

meghatározott munkákat a megkezdés előtt be kell jelenteni a Polgármesteri Hivatal 

településüzemeltetési ügyintézőjéhez, kivéve a kárelhárítást, valamint az élet- és balesetveszély 

elhárítását. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással a rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett megalkotta a következő 

rendeletet: 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

13/2016.(VI.24.) RENDELETE: 

 

a közterületek és a közhasználat céljára átadott területek 

használatáról szóló 20/2013.(XII.31.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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3.) Rendelet a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő 

házasságkötés engedélyezésének szabályairól és díjairól (129/2016.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-módosítását. 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelettervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a rendelettel kapcsolatban van-e? Nincs.  

Aki a rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal megalkotta a következő rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

14/2016.(VI.24.) RENDELETE: 

 

a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül 

történő házasságkötés engedélyezésének szabályairól és díjairól 

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Laci megkérdezhetem, hogy miért szavaztál ellene? Nem 

hangzott el észrevétel.  

 

Farkas László képviselő: Két dolog miatt. A kisebbik, hogy az 5. §-ban az van bent, hogy a 

hivatali munkaidőn kívüli házasságkötés munkaidőn túl díjmentes. Senkinek nem kerül 

semmibe, akkor viszont a 6. § (2) bekezdésében az anyakönyvvezető díjazása, amit az 

önkormányzat fizet 18 ezer Ft. Ezt kicsit sokallom.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez nem csak olyan, hogy oda bemegyek és aláíratok valamit. Ez 

egy rendezvény, amire készülni is kell az anyakönyvvezetőnek.  

 

Farkas László képviselő: Ebben igazad van, csak nem a munkaidőn túl készül rá. 

 

Horváth Éva polgármester: Fodrászhoz nem tud elmenni munkaidő alatt.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez konkrétan nem a fodrászhoz menetelre vonatkozik. A 

fodrászhoz menetelre az vonatkozik, hogy megjelenési kötelezettsége, ami alatt azt értjük, hogy 

egy anyakönyvvezetőnek is illő módon kell megjelenni egy házasságkötésnél, előtte neki el kell 
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menni a fodrászhoz. Nem azt az idejét honoráljuk, hogy elmegy a fodrászhoz, hanem a fodrász 

költségeihez hozzájárulunk. Egyébként ez arra is szolgál, hogy anyakönyvvezető se ruhapénzt, 

semmit nem kap. Természetesen bent van a túlmunkának az elszámolása is ebben a pénzben. 

Azt azért elmondanám – s ez amiért én visszavontam a múltkor a rendeletet – hogy nem értettem 

maradéktalanul azzal egyet, hogy teljesen kikötöttük a rendeletben azt, hogy hivatali időben 

nincs házasságkötés. Nem jogellenes, a felhatalmazási részét meg lehetett volna úgy oldani, 

hogy eredeti jogalkotói jogkörben, de azt gondolom, hogy egy ekkora településen ilyet ne 

kössünk ki. A házasságkötések 98 %-a szombaton délután van. Az, hogy arra a kolleganő 

bejöjjön, nem csak azt az egy órát jelenti, amit itt tölt, hanem arra valóban készülnie kell. Ő 

várpalotai, a másik kolléganő Papkesziről jön, az távolság, az ideutazás, utána maguk után 

rendet szoktak hagyni. Neki nem egyórás elfoglaltságot jelent a szombat délutánjában az, hogy 

bejön házasságot kötni.  

Amikor ezt a jogszabály lehetővé tette 2011-ben, akkor az akkori anyakönyvvezetői 

illetményhez mértük ennek a díját. Most meg azért bátorkodtuk javasolni ennek az emelését, 

mert a mostani illetményhez kötjük, ami a Képviselő-testület jóvoltából elég magas.  

Amit viszont a múltkorihoz képest szintén módosítottam, hogyha egy napon két esemény 

történik, akkor csak az elsőért jár a magasabb összegű díjazás, a másodikért nem.  

 

 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

(152/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Humán Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2., illetve a 3. számú 

határozati javaslatot. 

 

 

16.30 órakor Miskolczi Ferenc képviselő megérkezett az ülésterembe. 

A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság mindhárom határozati javaslatot 

3 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal felkéri a jegyzőt, hogy az 561/2016.(XI.26.) számú határozat 

végrehajtásakor derítsék ki azt is, hogy a lakott kiskerteket milyen minőségben lakják 

(tulajdonosként, tulajdonos engedélyével vagy engedélye nélkül) és az elhanyagoltság 

fokozatáról is készüljön feljegyzés (szemetes, gazos …) 

A Településfejlesztési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 1. számú 

határozati javaslatot.  

A Településfejlesztési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú 

határozati javaslatot.  

A Településfejlesztési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú 

határozati javaslatot.  
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Horváth Éva polgármester: A jegyző asszonyt kérdezem, hogy a Településfejlesztési 

Bizottság ezen kérése törvényes-e vagy sem? Szerintem, ha határozatba foglaljuk, akkor 

törvénytelen dolgot cselekszünk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Alapból az én véleményem is a bizottsági ülésen is az volt, 

hogy ez nem annyira elképzelhető. Most is azt mondom, hogy nem szerencsés megfogalmazás. 

Határozatot ne hozzon róla a Képviselő-testület. Ettől függetlenül a kollega ezt meg fogja 

csinálni, mert szó volt róla.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nincs. Aki az előterjesztett határozati javaslatot 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

275/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

561/2015.(XI.26.), 585/2015.(XII.17.), 35/2016.(I.28.), 

145/2016.(III.24.), 182/2016.(IV.28.), 187/2016.(IV.28.), 

188/2016.(IV.28.), 198/2016.(IV.28.), 206//2016.(V.12.), 

212/2016.(V.18.), 216/2016.(V.26.), 217/2016.(V.26.), 221/2016.(V.26.), 

222/2016.(V.26.), 227/2016.(V.26.), 228/2016.(V.26.), 230/2016.(V.26.), 

234/2016.(V.26.), 235/2016.(V.26.), 238/2016.(V.26.), 239/2016.(V.26.), 

243/2016.(V.26.), 247/2016.(VI.2.), 248/2016.(VI.2.), 249/2016.(VI.2.).          

251/2016.(VI.2.). 

 

 
Horváth Éva polgármester: Aki a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

276/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete visszavonja 

a 216/2016.(V.26.) számú határozatát. 
 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a 3. számú előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

277/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2016. évben 

bruttó 700 ezer forinttal támogatja a Veszprém Megyei Rendőr-

főkapitányságot a Várpalotai Rendőrkapitányság személyi állománya által 

Pétfürdő nagyközség közigazgatási területén túlszolgálatból biztosított 

rendőri jelenlét céljából, valamint ezen összegből legfeljebb bruttó 100 

ezer forintot a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság döntése alapján 

a berhidai körzeti megbízotti csoport részére technikai, informatikai 

eszköz vásárlásra használhat fel.  

 

A támogatás fedezete a 2016. évi költségvetési rendeletben az átadott 

pénzeszközök feladaton tervezett összeg.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot küldje 

meg a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányságnak.  

 

Határidő: 2016. június 24. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

 

 

Horváth Éva polgármester: Május 31-étől június 17-ig alpolgármester úr helyettesített 

engem, mert nem voltam bent a hivatalban. A munkát ő végezte. Köszönöm szépen a 

helyettesítést.  

30-án beadtunk egy pályázatot a Polgárőrséggel, 100 ezer Ft-os eszközbeszerzésre elnyerhető 

pályázat volt. Sajnos nem nyertünk. 20 polgárőrségnek tudták kiadni.  

Ebben az időszakban aláírtuk a konzorciumi megállapodást a KEHOP ügyében. A héten kaptam 

arról tájékoztatást, hogy a támogatási szerződés és okirat nincs hivatalosan meg, de a támogatási 

szerződés megkötéséhez szükséges dokumentumok és a támogatási szerződés tervezet is 

rögzítésre került a KEHOP rendszerben.  

Előzetesen tudom mondani, hogy hétfőn indul a napközis tábor. Ezzel kapcsolatosan minden 

intézkedés megtörtént. Az előzetes létszám magasabb, mint az eddigiek, 92, 112, 104, 103, 102 

a heti turnusok várható létszáma. Ez valószínű, hogy az első két hétben magasabb is lesz.  

Többet nem tudok mondani.  

 

- - - 

 

Dombi Norbert képviselő: Tudjuk, hogy gyengélkedtél. Jobbulást kívánunk itt is. Lenne 

néhány téma, egy biztosan, amiről muszáj lenne, hogy tájékoztass bennünket. Ez egy régebbi 

kérése volt a testületnek feléd, hogy az Ady Endre utca, Iskola utca sarkán lévő családi ház, ami 

nincs valami túl jó állapotban, a jövendőbeli gyermekorvos részére, elmész a tulajdonossal és 

egyeztettek. Mi a helyzet ezzel a házzal? 
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Horváth Éva polgármester: Egyelőre nem egyeztettem vele, mert a múltkori tájékoztatótóm, 

amin a múltkor jegyző asszony pontos dátumokat is mondott, azt mondtuk, hogy megvárjuk a 

következő határidőt, hogy mi történik.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azóta nem jött benne semmi.  

 

Horváth Éva polgármester: Annyi biztos, hogy ki van írva nagy betűkkel, hogy eladó a 

terület.  

 

Dombi Norbert képviselő: Megint egy olyan helyzetben vagyunk, aminek én személy szerint 

biztos, hogy nem örülök, mert a házat néhány nappal ezelőtt megvette valaki. Eddig ment a 

tánci, meg hogy erre várunk, arra várunk, mire megvették ezt a házat. Fontosnak tartottam 

megjegyezni. Ennyit arról, hogy mindig várjunk még egy kicsit.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm szépen a tájékoztatást.  

 

 

6.) A Képviselő-testület 2016. őszi-téli ülésszakának munkaterve (148/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy az augusztusi testületi ülés szeptember 

1-jén, a decemberi ülés pedig december 15-én legyen. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal a 

2016. szeptember 1-i dátumot javasolja a testületi ülésre. 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal a 2016. december 15-i dátumot javasolja a 

testületi ülésre. 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs.  

Aki támogatja, hogy az első ülés 2016. szeptember 1-én legyen, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja, hogy a decemberi ülés december 15-én legyen, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a két dátummal támogatja a határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

278/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szervezeti 

és Működési Szabályzatról szóló 10/2015.(IV.30.) önkormányzati 

rendelete 9. § (1) bekezdése alapján a  

 

Képviselő-testület 2016. évi őszi-téli ülésszakának munkatervét 

 

a melléklet szerint elfogadja.  

 

Felkéri a tisztségviselőket, hogy a munkatervben foglaltak végrehajtását 

kísérjék figyelemmel.   

 

Határidő: végrehajtás: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

7.) A központi háziorvosi ügyelet finanszírozására kötött megállapodás módosítása 

(159/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e? Amennyiben 

nincs, aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

279/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 

hogy a központi háziorvosi ügyelet feladatának ellátásához 2016. június 

01. napjától 2017. május 31. napjáig 17,36 Ft/hó/fő összeggel járul hozzá. 

  

2) A hozzájárulás összegének felülvizsgálatát az egészségügyi szolgáltatások 

Egészségbiztosítási Alapból történő finanszírozásának részletes 
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szabályairól szóló 43/1999. Kormányrendelet megjelenését, a 

finanszírozás szabályainak ismertté válását követően haladéktalanul el kell 

végezni. 

 

3) A Képviselő-testület úgy dönt, hogy a 2016. május 31. napjáig fizetett 

hozzájárulás (18,77.-Ft/fő/hó) összeghez képest mutatkozó különbözetet: 

1,41.-Ft/fő/hó összeget 2016. június 01. napjától 2017. május 31. napjáig 

fejlesztési támogatásként adja át a Társulás részére a központi háziorvosi 

ügyeleti feladat-ellátás minőségének megtartása érdekében. Ezt a 

támogatást kizárólag fejlesztésre, gép-, műszer- és eszköz-beszerzésre 

lehet felhasználni, és eszerint kell vele elszámolni. Így az önkormányzati 

támogatás teljes összege 2016. június 01. napjától 2017. május 31. napjáig 

továbbra is 18,77.-Ft/fő/hó. 

 

4) A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről Várpalota 

Kistérség Többcélú Társulását (a továbbiakban: Társulás) értesítse, és 

felhatalmazza a Társulással a finanszírozási megállapodás megkötésére, 

mely jelen határozat mellékletét képezi. 

 

Határidő: az 1) és 3) pontokra: folyamatos 

                a 4) pontra: azonnal 

Felelős:    Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

8.) 2015. évi beszámoló a házi gyermekorvosi tevékenységről (144/2016.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e? Amennyiben 

nincs, aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

280/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2015. évi 

házi gyermekorvosi alapellátási tevékenységről szóló beszámolót 

elfogadja. 
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Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa dr. 

Bacsinszky Sarolta doktornőt. 

 

Határidő: 2016. július 8. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az óvoda beszámolóját javasolom napolni zárt ülés előtti 

időpontra.  

 

 

9.) Téli útüzemeltetés (149/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

A Településfejlesztési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy a határozat mellékleteként a 2014. augusztusi képviselő-testületi 

ülésen elfogadott Téli Útüzemeltetési Szabályzatot szerepeltesse. 

 

Horváth Éva polgármester: Elnézést kérünk, és azt fogjuk mellérakni természetesen.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az egy dolog, hogy most nem az van mellette, de a munka sem úgy 

folyt, ahogy azt 2014-ben elfogadtuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Utánanézünk.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Lehet, hogy azért nem folyt úgy a munka, mert 2014-ben sem lett 

mellétéve, amit elfogadtunk. Arra kértük a jegyző asszonyt, hogy nézzen utána, hogy mi történt 

2014-ben.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönjük szépen az észrevételt.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy kérése a Településfejlesztési Bizottságnak. Aki egyetért 

azzal, hogy nézzünk utána, hogy tavaly a határozatban elfogadott szabályzat szerint működött-

e az egész, illetve, hogy az az elfogadott szabályzat kerüljön mellékletként a határozathoz, 

kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

281/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete „Pétfürdő 

Nagyközség Téli Útüzemeltetési Szabályzat”-át e határozat melléklete 

szerint elfogadja.  

 

Megbízza a Pétkomm Kft-t a téli útüzemeltetés – Téli Útüzemeltetési 

Szabályzat szerinti – ellátásával a 2016/2017. és 2017/2018. téli 

szezonban.  

 

Felkéri a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy az Útüzemeltetési Szabályzata 

szerinti ütemtervek közül az I-es II-es ütemtervben biztosítható ellátásra 

vállalkozóktól kérjen árajánlatokat, melynek eredményéről a döntés 

meghozatala céljából tájékoztassa a Képviselő-testületet szeptember 20-

ig. 

A Szabályzat szerint a kisgépekkel mentesíthető utak, valamint a kézi 

munkavégzéssel mentesíthető területek hómentesítését saját 

eszközállományával végezze el a Pétkomm Kft. 

 

Határidő: 2016. szeptember 20. 

Felelős: Füle Tibor ügyvezető 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

10.) Közösségi Ház zárva tartása (158/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van? Amennyiben nincs, aki az 

előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

282/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

intézmény igazgatójának kérelme alapján a Pétfürdői Közösségi Ház és 

Könyvtár (Pétfürdő, Hősök tere 5. sz.) nyári nyitva tartását az alábbiak 

szerint engedélyezi: 

 

a könyvtár 2016. július 4-től 2016. július 31-ig zárva tart, 

                   2016. augusztus 1-től 2016. augusztus 21-ig 10.00 – 16.00 

óráig nyitva tart.  

 

a közösségi ház 2016. július 18-tól 2016. augusztus 23-ig zárva tart a 

beruházási és karbantartási munkák miatt. 

 

A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Közösségi Televízió műsora 

2016. július 18-tól 2016. augusztus 21-ig szünetel a szabadságolás miatt. 

 

A Képviselő-testület felkéri az intézmény vezetőjét, hogy a fentiekről a 

lakosságot a képújság és a Pétfürdői Krónika útján tájékoztassa.  

 

Határidő: 2016. július 01. 

Felelős: Angeli Katalin igazgató 

 

 

11.) Szúnyoggyérítés a településen (154/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 13.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van-e? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Tegnap este már gyérítettek?  

 

Horváth Éva polgármester: Nem, a platánfákat és a gesztenyefákat permetezték.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

283/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy Pétfürdő település földi-kémiai szúnyoggyérítését a 

Primatox Bt-vel (Pétfürdő) elvégezteti. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a munkálatok 

megrendelésére. 

 

A munkálatok fedezete a 2016. évi költségvetés parkgondozás dologi 

előirányzata. 

 

Határidő: a megrendelésre 2016. július 15.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

12.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 14. II. emelet 206. alatti lakásbérleti díj (146/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 14.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a jelenlegi bérleti díj –

5.000,- Ft / hó – megtartása mellett.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az eddigi bérleti díj – 5.000.- Ft – megtartásával. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki a két bizottság javaslatát, mely szerint a 

jelenlegi bérleti díj megtartásával állapítsuk meg a lakásbérleti díjat elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

284/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 14. II. emelet 206. szám 

alatti lakásingatlan bérleti díja 2016. július 1-től – 2017. június 30-ig 

5.000,- Ft + közös költség/hó. 

 

Határidő a bérlő tájékoztatására: 2016. július 15.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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13.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 42. IV/15. szám alatti lakásbérleti díja (147/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 15.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a jelenlegi bérleti díj –

15.000,- Ft – megtartása mellett.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az eddigi bérleti díj – 15.000.- Ft – megtartásával. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki a bizottságok javaslatával, mely szerint a 

jelenlegi bérleti díj megtartásával állapítsuk meg a lakásbérleti díjat, egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

285/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 42. IV/15. szám alatti 

lakásingatlan bérleti díja 2016. július 1-től – 2017. június 30-ig 15.000,- Ft 

+ közös költség/hó. 

 

Határidő a bérlő tájékoztatására: 2016. július 15.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

14.) Temető utca útburkolati jelének felfestése tárgyú (163/2016.)  

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc képviselő 

(eredetileg 16.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Sürgősséggel ment ki az előterjesztés. Kérdés az anyaggal 

kapcsolatban van-e? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Elsősorban nem a pénz miatt, mert nem nagy nagyságrend, de nem 

biztos, hogy javasolnám, hogy végig fessük fel a Temető utcát. A Temető utca és az Akácfa 

utca kereszteződést igen, mert veszélyes csomópont, de az, hogy végigfessük, nem tudom. Nem 

érzem annyira szükségesnek.  

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 
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Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett támogatja.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

286/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete úgy döntött, 

hogy a Pétfürdő, Temető utca útburkolati jeleit a Bakony Plastiroute Kft-

vel (Ajka) felfesteti. 

 

A kivitelezés fedezetéül a Képviselő-testület bruttó 130.000 Ft-ot biztosít 

a 2016. évi költségvetés „utak, hidak” dologi kiadásainak előirányzatából. 

  

Határidő: a megrendelésre 2016. június 30.    

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

15.) Térfigyelő kamerarendszer (164/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 17.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A tegnapi napon a Pénzügyi Bizottság napirendre vette, kérem az 

állásfoglalását! 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati 

javaslatot. 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati 

javaslatot azzal a módosítással, hogy az ajánlattételi felhívást két másik vállalkozónak is 

küldjék meg, a Várpalotai Sys-Tronix Kft-nek és a Veszprémi Centrál Kft.-nek. 

A két cég kamerarendszer kiépítéses referenciákkal rendelkezik.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Farkas László képviselő: Visszás számomra kicsit az előterjesztés. Amikor a térségben sok 

ilyen vállalkozás van, aki ilyenekkel foglalkozik, abból senki nem lett felkérve. Megint több 

száz km távolságból lesznek felkérve. Annak örülök, hogy a Pénzügyi Bizottság javasolta a 

Centrál Kft-t.  Én javasolnék még két céget. 
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Horváth Éva polgármester: Ez teljesen nyilvános közbeszerzés, bárki pályázhat. 

 

Farkas László képviselő: Ha egyszer lehet javasolni, akkor én miért nem javasolhatok? 

 

Horváth Éva polgármester: Lehet, de ez közbeszerzés, ami nyilvánosan megjelenik.  

 

Farkas László képviselő: Ha ez így van, és én nem javasolhatok, akkor miért javasolhatnak 

mások? 

 

Horváth Éva polgármester: Jó, de menjünk végig.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ez meghívásos. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem meghívásos, nyílt.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ezeknek külön kiküldjük, vagy miért van? 

 

Horváth Éva polgármester: A Kbt. előírja még a nyílt eljárásnál is, hogy minimum három 

kivitelezőt meg kell hívni. Ez azt jelenti, hogy megjelenik a felhívás, és amíg megjelenik, addig 

regisztrálják magukat, akik a felhívásra jelentkezni akarnak. Lesz egy lista. Regisztrálják 

magukat, hogy ők indulni akarnak ezen a pályázaton. Amikor letelt ez az idő, akkor azoknak, 

akik regisztrálták magukat a felhívásra meg az itt meghatározottaknak ki kell küldenünk a 

pályázati dokumentációt.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Azoknak nem kell regisztrálni? 

  

Horváth Éva polgármester: Azoknak nem kell regisztrálni, akiket mi felkérünk. Ettől 

függetlenül az iskola esetében három vagy négy kivitelezőt jelölt meg a Képviselő-testület, 

abból azt hiszem három regisztrálta is magát, mert ő nem tudhatta, hogy őt később felkérik. 

Alapból indult volna ezen a pályázaton. Meg lehet akármennyit hívni, de nyílt pályázat. Ha a 

3. számú határozati javaslathoz érünk, megteszed a javaslatodat. Most az elsőnél tartunk.  

Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

287/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete visszavonja 

a 119/2016.(II.25.) számú határozatát. 

 

 

Horváth Éva polgármester: 2. számú határozati javaslat.  

 

Dombi Norbert képviselő: A határidőkkel kapcsolatban szerettem volna kérdezni valamit. Az 

van a kiírásban… ugye be vannak sárgítva dolgok. Azt gondolom, hogy azért vannak jelezve, 

hogy van esélyünk, lehetőségünk módosítani.  
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Horváth Éva polgármester: Ez változott a februárihoz képest.  

 

Dombi Norbert képviselő: És a piros? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Az is.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mondom a lényeget. A 2.5. szerződés időtartama, vagy a befejezés 

határideje. A kiírás szerint augusztus 15. napjával lehet nekiállni, gondolom.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt előbb nem lehet? 

 

Horváth Éva polgármester: Végig kell zongorázni. Előbb biztos, hogy nem tudjuk 

megcsinálni, mert ha most hozzuk meg a döntést, akkor jövő héten lehet megjelentetni, akkor 

a regisztrációs időszak nem tudom hány nap, utána kell kiküldeni és onnantól számítva 

minimum 15 nap a pályázat, azt elbírálni, testületi döntést hozni és 10 nap a szerződéskötés.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Moratórium és utána lehet szerződést kötni.  

 

Dombi Norbert képviselő: A befejezés december 15. Négy hónapja lesz? 

 

Horváth Éva polgármester: Az a végső határidő.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nekünk ez a legkésőbbi határidő. Ezt nem tudjuk előrébb hozni? 

 

Horváth Éva polgármester: Dehogyisnem.  

 

Dombi Norbert képviselő: Lehet, hogy élnek ezzel a lehetőséggel, jobban osztják be az 

idejüket. Az előző közbeszerzésnél, ha jól emlékszem 72 napot adtak meg az ajánlattevők.  

 

Horváth Éva polgármester: Itt elég beírnunk az egyik adatot, hogy mikor kezdünk.  

 

Dombi Norbert képviselő: November 15 is 95 nap, ez meg így 120 nap. 50 nappal rövidebb 

határidőt adtak meg az előző közbeszerzésnél azok a cégek. Nekünk nem elég? 

 

Horváth Éva polgármester: Mondd meg, hogy mit írjunk bele!  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem akarok kontárkodni, csak arra jutottam, hogy ez túl sok.  

 

Horváth Éva polgármester: Javasolod a november 15-öt? 

 

Dombi Norbert képviselő: November 15 a 90 nap. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Szerintem nem fontos módosítani, mivel verseny lesz, a határidő 

is számít.  

 

Dombi Norbert képviselő: Hol van bent, hogy a pontozásnál számítana? 
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Miskolczi Ferenc képviselő: A másik, hogyha túl szűk határidőt adunk, azt biztos, hogy meg 

tudják csinálni, csak beárazzák és annyival drágább lesz. Nem hiszem, hogy azon az egy 

hónapon múlik. Nekik is érdekük, hogy előbb befejezzék, előbb jutnak a pénzükhöz. Meg lehet 

változtatni, de nem annyira lényeges ez a pont.  

 

Horváth Éva polgármester: Van egy javaslat, hogy november 15 legyen benne a dátum. Aki 

ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az elfogadott módosítással a 2. számú határozati javaslatot 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

288/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Térfigyelő kamerarendszert 2016-ban kiépíti. Ennek érdekében 

közbeszerzési eljárást folytat le. 

 

A kivitelezés fedezete a 2016. évi költségvetésben e célra előirányzott 

bruttó 41.000 ezer Ft. 

 

A Képviselő-testület a határozat melléklete szerinti ajánlattételi felhívást - 

a 2.5. pont szövegének alábbi módosításával - elfogadja: 
 

A szerződés időtartama vagy a befejezés határideje 

Befejezés 2016/11/15 (nap/hónap/év) 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen az eljárás 

megindításáról. 
 

Határidő: június 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Horváth Éva polgármester: Most jön a 3. számú határozati javaslat. Van felsorolva három. 

Fel fogom tenni szavazásra ezen felül a Pénzügyi Bizottság két javaslatát, és akkor mi a 

javaslatod Farkas képviselő úr? 

 

Farkas László képviselő: Aki majdnem egész Veszprémet megcsinálta, az a Veszprémi IDS. 

A másik, aki a tűzoltósággal is kapcsolatban van, a Veszprémi Védelem Karbantartó Kft.  

 

Horváth Éva polgármester: Egyenként megyünk. Volt a határozati javaslatban a Logintrade 

Kft. Aki ezzel egyetért, hogy legyen a meghívottak között, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja, hogy a Riasztódepó Kft-t hívjuk meg, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja, hogy a G-LUX Világítástechnikai Kft-t hívjuk 

meg, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság részéről volt a Sys-Tronix Kft. Aki 

támogatja, hogy hívjuk meg, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja, hogy a Centrál Kft-t hívjuk meg, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja a Laci javaslatát, hogy a Veszprémi IDS-t hívjuk 

meg, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja, hogy a Védelem Karbantartó Kft-t meghívjuk, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki így felsorolva, hogy a hét vállalkozást hívjuk meg, a 

határozati javaslatot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

289/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a „Térfigyelő kamerarendszer kiépítésére és üzembe 

helyezésére Pétfürdőn” tárgyú közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását 

küldje meg a Logintrade Kft-nek, Riasztódepó Kft-nek, a G-LUX 

Világítástechnikai Kft-nek, a Sys-Tronix Kft-nek (Várpalota), a Centrál 

Kft-nek (Veszprém), az I.D.S. Elektronikus Vagyonvédelmi Kft-nek 

(Veszprém), valamint a Védelem Karbantartó Kft-nek.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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16.) Nitrogénművek Zrt. kérelme (145/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot azzal a 

módosítással, hogy „A vezetékjog gyakorlása során egyéb, eshetőlegesen felmerülő 

kártalanítási igényét fenntartja” mondat kerüljön ki a határozatból. 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm Huszár urat. A Településfejlesztési 

Bizottság ülésén vetődött fel, hogy jó lenne, ha önök szóban is elmondanák, hogy mit és miért 

kérnek tőlünk és miért nem kaptuk meg áprilisban, amikor már tudott volt, hogy a vezetékjog 

bejegyzés folyamatban van, miért az utolsó pillanatban kaptunk egy ilyet, hogy azonnal, rögtön 

járuljunk hozzá a bejegyezéshez mindenféle kártalanítás nélkül. 

 

Huszár Péter Nitrogénművek Zrt. műszaki igazgatója: Egy átfogó villamos rekonstrukciót 

hajtunk végre a vállalatnál, és jelenleg részeként történik ennek az NB1-es állomásnak a 

kialakítása. A régi transzformátor állomást, ami az SB2-nél van fent, azt meg fogjuk szüntetni. 

Ez egy nagyon régi olajos transzformátor csapat és a teljes betápot, kitápot innen fogjuk 

megoldani az SB4-ről. Meg fog szűnni egy nagyfeszültségű vezeték is, ami a mostani betáp 

helyéről felfelé van még három vagy négy oszlop az SB2 felé, és azokat az oszlopokat, 

vezetékeket megszüntetjük. Azért van szükség az új állomásra, mert szeretnék korszerűsíteni a 

hálózatot. Nagyon sok leállás köszönhető sajnos ennek a régi rendszernek. A másik, amiért 

szükségünk van rá, építünk egy új gőzturbinás áramfejlesztő generátorállomást, amellyel 

részben önállóvá tudjuk tenni a Nitrogénműveket a külső szolgáltatótól. A kettőt 

összekapcsolva ez az oka. Hogy miért most kerestük meg az önkormányzatot. Az EON-nal 

kötött szerződés alapján kicsit későn jöttünk arra rá, hogy a vezeték nyomvonalát érintő 

tulajdonosokkal is meg kell egyeznünk, ez részben az önkormányzat, részben két 

magánszemély. Kicsit későn kezdtük el a bonyolítását. Szerettük volna ezt gyorsan lefolytatni. 

A két magánszeméllyel gyorsan meg tudtuk oldani. Az önkormányzattól azt kérjük, hogy 

járuljanak hozzá a határozat elfogadásához. 

Volt egy kis homokszem a gépezetben, mert írtunk egy második levelet június 10-én, amelyben 

bejelentjük a munkálatok megkezdését. Ez nem azt a munkálatot jelenti, ami az önkormányzati 

rész munkáit takarná. Az önkormányzat területén lévő munkálatokat még nem kezdtük meg. 

Ez egy közbenső oszlop felállítását jelentette a saját területünkön. Ez alapfeltétele annak, hogy 

az önkormányzattal érintett területen is meg tudjuk majd kezdeni a munkát. Korrigálnám azt a 

levelet, amit vezérigazgató írt alá, nem kezdtünk még meg olyan munkákat, amihez 

hozzájárulás szükséges.   

 

Horváth Éva polgármester: Ami a félreértést igazándiból számunkra okozta, maga a 

nyilatkozatminta, amit elküldtek. Az a minta nem arról szól, hogy egy vezeték bejegyzés folytán 

járuljon hozzá az önkormányzat, hanem szó szerint arról szól a nyilatkozat, hogy a hivatkozott 

helyrajzi számokon az EON Áramhálózati Zrt. hálózati engedélyes Inota-Pét, Pét-Litér 

végzendő építési munkák miatti. Ez a nyilatkozat, amit önök alá akarnak velem írattatni, az nem 

arról szól, hogy be van jegyezve a vezetékjog és akkor ahhoz mi hozzájárulunk. Arról szól a 
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történet, hogy építés alatt járuljunk hozzá. Ez a nyilatkozat semmiféleképpen nem jó, nem 

tudom értelmezni, a távvezetékkel kapcsolatban végzendő építési munkák miatt kártalanítási 

igényt.  

 

Huszár Péter Nitrogénművek Zrt. műszaki igazgatója: Kártalanítást azért adhatunk, mert a 

nyomvonal megváltozik és ebből következően olyan új részek is a nagyfeszültségű nyomvonal 

alá kerülnek, amelyek eddig nem voltak alatta. Ezen nyomvonal alatt lévő… 

 

Horváth Éva polgármester: De ez nem az építési munkák miatt van, hanem a vezeték 

létrehozása miatt. Maradjunk annyiban, hogy a mi határozatunkban így van megfogalmazva.  

 

Huszár Péter Nitrogénművek Zrt. műszaki igazgatója: Különben egy sokkal rendezettebb 

területet fogunk ott létrehozni.  

Még egy fontos dolgot elmondanék, ami érintheti az önkormányzatot, hogy ezt az SB1-es 

állomást úgy építjük meg külön az EON kérésére, hogy bővíthető. Ha az önkormányzat abban 

gondolkodik, hogy egy ipari parkot akar létesíteni a környéken, akkor ez a 120 KV-os állomás 

bővítés után ki tudja szolgálni az ipari park további igényeit, vagy ha a község többszörösére 

nő és hatalmas plusz igényei lesznek a lakosságnak, ezt is ki tudja szolgálni. Ez egy pozitívum. 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönjük szépen a tájékoztatást. Kérdés az anyaggal 

kapcsolatban? Nincs.  

Volt egy módosító javaslata a Településfejlesztési Bizottságnak, hogy az 1. számú határozati 

javaslatból vegyük ki „A vezetékjog gyakorlása során egyéb, eshetőlegesen felmerülő 

kártalanítási igényét fenntartja” című mondatot. Aki ezzel egyetért, hogy kivegyük, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel az elfogadott módosítással az 1. számú határozati 

javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

290/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Nitrogénművek Zrt kérelmére úgy határozott, hogy a Fejér Megyei 

Kormányhivatal FE/MMBO/00384-13/2016 számú, 2016. április 4-én kelt  

határozatával az E.ON Észak-dunántúli Áramhálózati Zrt. részére kiadott 

vezetékjogi engedély ügyben – amely az Inota-Pét, Pét-Litér 132 kV-os 

távvezeték beforgatása Pét Új állomásba vezetékjogi engedély ügyben 

született – a vezetékjog gyakorlása során az ingatlan használatának 

akadályozásával vagy korlátozásával okozott kárral összefüggésben 

fizetendő kártalanítás összegére vonatkozó, a Nitrogénművek Zrt-vel a 

villamosenergia-ipari építésügyi hatósági engedélyezési eljárásokról szóló 

382/2007. (XII. 23.) Korm. rendelet 10. § (1) bekezdése alapján köttetendő 

megállapodásra, illetve szakértői véleményben megállapítandó 
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kártalanítási összeg kifizetésére/letétbe helyezésére nem tart igényt, attól 

eltekint, a kártalanításról teljeskörűen lemond. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező nyilatkozat 

aláírására. 

  

Határidő: a Nitrogénművek Zrt tájékoztatására: 2016. június 24.    

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

17.) A „Panelkuckó” Napközi Otthonos Óvoda 2015/2016. nevelési évről szóló 

beszámolója (150/2016.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal és 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Márti ki szeretnéd egészíteni valamivel? 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Köszönöm szépen nem. Várom a kérdéseket.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a beszámolóval kapcsolatban van-e? 

 

Farkas László képviselő: Először azt mondom, hogy egy jól működő óvodának néz ki, de a 

kérdésem az lenne – lehet, hogy nem igaz – szülőktől is, pedagógusoktól is jött, hogy az óvodán 

belül romlik a kommunikáció, nincs kellő információ a nevelőtestület fele, a közalkalmazotti 

tanáccsal kapcsolatos dolgok kicsit akadozva mennek. Nem tudom mi igaz ebből, azért 

kérdezem. 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Én ilyen információt nem kaptam. Napi szinten beszélek a 

kollegáimmal, ha a szülők megkeresnek bármilyen problémával, akkor természetesen velük is 

beszélek napi szinten. A problémás eseteket próbálom úgy megoldani, hogy az jó legyen. Úgy 

gondolom, hogy őszinte kommunikációt adok oda-vissza. Ha valakinek problémája akadt, én 

válaszoltam rá, igyekeztem megoldani. Ilyennel nem találkoztam, nekem ilyen jelzés nem 

érkezett sem a szülők részéről, sem a kollegáim részéről. Meglepődve hallom ezt az 

információt.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nincs. Aki az előterjesztett határozati javaslatot 

elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

291/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

„Panelkuckó” Napközi Otthonos Óvoda beszámolóját a 2015/2016. 

nevelési évről e l f o g a d j a. 

 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2016. évi beruházásokról, felújításokról (160/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottsági üléseken felmerült-e kérdés? 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem, de nekem lenne egy. Az Iskola utca, Berhidai út 

betorkollásánál, ha jobbra kanyarodunk, ott van egy tervezett beruházás. 

 

Horváth Éva polgármester: A Bakonykarszt nem adta meg a hozzájárulását.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem lehetne kicsit megsürgetni? Csináljuk már meg idén.  

 

Horváth Éva polgármester: Megvan a terv, rendben.  

 

 

2.) Önkormányzati bérlakások helyzete (156/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van kérdés? Nincs.  

 

 

3.) Nitrogénművek Zrt. tájékoztatója (151/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van kérdés? Nincs. 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Településfejlesztési Bizottság javaslatai 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 

ülésén felmerült, hogy a Hősök terei Általános Iskola oldalfala kívül-belül ázik megint.  
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Horváth Éva polgármester: Belül nem, kívül igen.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: Azt mondja a Marika, hogy belül is. 

 

Horváth Éva polgármester: Megnéztem, nem.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottsági ülésen azt javasoltuk, 

hogy a gondnok tisztíttassa ki a csatornát, mert szerintünk el van dugulva a lemenő csatorna 

falevéllel, és ha továbbra is fennáll ez a probléma, akkor hivatalos úton jelezze az 

Önkormányzat felé, és kérje a sürgős javítást.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

292/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a Hősök terei Általános Iskola oldalfalának ázása 

miatt tisztíttassa ki a csatornát. Ha a tisztítást követően továbbra is fennáll 

a probléma, akkor a polgármester rendelje meg annak sürgős javítását.  

 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A többi javítások.  

 

Horváth Éva polgármester: Azokat megrendeltük.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: Azért felolvasom. A 48-as 

Emlékműnél 2 pad ülőkéje, a Hősök terei játszótérnél 1 pad ülőkéje tönkrement, cserélni kell 

az ülődeszkát. 

 

Horváth Éva polgármester: Jelzem, megrendelő kiment.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Pétfürdő közterületén lévő 65 darab köztéri 

pad kerüljön lefestésre az idei évben.  

 

Horváth Éva polgármester: Összeget ne jelöljünk meg, mert a dologi kiadás fedezi.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: Mi is azt írtuk, hogy a parkgondozás 

dologi kiadásaiból és 350.000,- Ft, aminek a határideje szeptember 30. 

 

Horváth Éva polgármester: Ennek a megrendelőjét még nem adtuk ki. 
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b) Pétkomm Kft. elhelyezése 

 

Dombi Norbert képviselő: Két gyors témát szeretnék felvetni. Az egyiket megírtam 

előterjesztésben, csak én úgy számítottam, hogy majd a jövő héten lesz a testületi ülés, ezért 

nem küldtem el. Viszont nem tudom, hogy külön előterjesztés nélkül tudnánk-e ebben egyet 

előrelépni, ha a testület erre rábólintana. Küzdünk régóta a Pétkomm Kft. elhelyezésével. Azt 

gondoltam ki, hogy esetleg a Murva bánya szélén van egy viszonylag egész épület, hozzá egy 

zöldterület, a Bánya utca felől garázsok vannak. Esetleg annak a tulajdonosával nem lenne-e 

érdemes felvenni a kapcsolatot, hogy az eladó-e. A Pétkomm-nak szerintem megfelelő helyen 

lenne. 

 

Horváth Éva polgármester: A következőt tudom neked mondani. Szerintem hatalmazzuk fel 

a Dombi képviselő urat, hogy keresse meg a tulajdonost. Van nálam egy telephellyel 

kapcsolatos előterjesztés kezdemény, csak későn kaptam meg, ami a szeptember 1-ei ülésre 

biztos, hogy be fog kerülni a Képviselő-testület elé. Jó lenne, ha a másik szálon is mozogna ez 

a dolog és kompletten tudnánk tárgyalni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ha a testület lát benne fantáziát?! 

 

Horváth Éva polgármester: Van a Vertesz, ami egy elvarratlan szál, most talán kapunk onnan 

választ, aztán lesz ez, és amit a Tibor kigondolt.  

Tudom támogatni ezt, amennyiben te felvállalod. Aki egyetért azzal, hogy hatalmazzuk fel a 

képviselő urat, hogy a tulajdonost megpróbáljuk megkeresni, hogy üljön le vele tárgyalni. 

 

Dombi Norbert képviselő: És a következő ülésen beszámolok.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, hogy Norbit hatalmazzuk fel, készítse elő és 

terjessze be a Képviselő-testület elé, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

293/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri 

Dombi Norbert képviselőt, hogy Pétfürdőn a Murva bánya szélén található 

épület tulajdonosával kezdjen tárgyalásokat az ingatlan eladásával 

kapcsolatban, a Pétkomm Kft. telephelyének kialakítása céljából.  

 

A következő testületi ülésen számoljon be az eredményről.  

 

Határidő: soron következő testületi ülés 

Felelős: Dombi Norbert képviselő 
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c) Pályázat 

 

Dombi Norbert képviselő: A másik, amit lehet, hogy csak én aggódok túl, ez a tavalyi 

pályázat, amin nem indultunk. Most van rá ígérvény, hogy akkor a tavalyira is, ideire is a kettőt 

összevonva valahogy.  

 

Horváth Éva polgármester: Ott tartunk, hogy az augusztusi rendkívüli ülésen kell a 

határozatot meghozni a testületnek, hogy mennyire pályázunk. Ha több, mint amire pályázunk, 

a fölét mi álljuk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Azt akartam belőle kihozni, hogy annak idején a testület az Anettől 

elvette ezt az előkészítős részt, hogy mi majd ezt megoldjuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, mert ez ötfajta beruházási munka.  

 

Dombi Norbert képviselő: Értem, de elment az Anettnek vele egy hónapja. Az idő miatt 

aggódom. Elment azóta körülbelül még egy hónap. A pályázat beadása itt van a nyakunkon.  

 

Horváth Éva polgármester: Augusztus 31.  

 

Dombi Norbert képviselő: És még mindig nincsenek előkészítve a tervezői anyagok.  

 

Horváth Éva polgármester: Hogyne. A járdát többek között beszélte a Képviselő-testület. 

 

Dombi Norbert képviselő: A nyílászárók, hőszigetelés, napelem, fűtés. Ezeknek készülnek a 

tervei? 

 

Horváth Éva polgármester: Készülnek.  

 

Dombi Norbert képviselő: El fog készülni határidőre? 

 

Horváth Éva polgármester: Így van, el fog. Nem a terveket kell elkészíteni, hanem árazott 

költségvetést. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ezek készülnek? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Mikor van a határideje? 

 

Horváth Éva polgármester: Augusztus 31.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A testületi ülés szeptember 1-én lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: Az rendben van, de rendkívüli testületi ülést szoktunk összehívni 

ilyen esetben. Közbeszerzés ügyileg össze fogunk hívni rendkívüli testületi üléseket.   

 

Nagy Zsolt képviselő: A nyári rendkívüli testületi ülések elég neccesek.  
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Horváth Éva polgármester: Nem tudok mit csinálni, ha a munkák akkor készülnek el. A járda 

közbeszerzését is nyáron kell elindítani, és kénytelenek leszünk rendkívüli ülést összehívni.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezt a dolgot is tologatjuk. Már régen meg lehetett volna csinálni, akár 

erre az ülésre is be lehetett volna hozni. Megint elmegy vele két hónap. Augusztus végén össze 

kell rángatni a társaságot egy rendkívülire.  

 

Horváth Éva polgármester: Össze kell hívni a társaságot. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem ez a módja polgármester asszony. Van egy nyári szabadságolási 

időszak és akkor megint mindenféle indokokkal, ilyen-olyan ügyekkel be kell jönni. Miért nem 

lehet kicsit előrébb gondolkodni? Két-három hónapja ez is húzódott, hogy el lett véve a hölgytől 

a téma. 

 

Horváth Éva polgármester: A nyár folyamán ezt össze kell hoznunk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ha nem vesszük el tőle, akkor már a végére is ért volna egyébként. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom, hogy a négyféle beruházásunk hogy ért volna a 

végére. Egy munkát kapott meg, a Közösségi Házat.  

 

Nagy Zsolt képviselő: De már mikor elvettük tőle? Három hónapja? 

 

Horváth Éva polgármester: Egy hónapja.  

 

 

d) Polgármester asszony jutalma 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Eszembe jutott még egy dolog. Az I. félév végén vagyunk, és a 

közszférában jutalom fizetések vannak.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, megtörtént.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Úgy hiszem, hogy a Képviselő-testület a polgármester I. félévi 

jutalmazásáról nem hozott határozatot. Ezt javasolom a képviselőtársaimnak. Melinda erről 

ugye nem hoztunk határozatot? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. Az összeg a költségvetésbe be van állítva.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Mennyi van beállítva? 

 

Horváth Éva polgármester: 2,5-szeres mindenkié, az egész évi.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ilyenkor mennyit kapnak a köztisztviselők? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az időarányos részt.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Javasolom, hogy a polgármesternek is időarányosan fizessük ki 

a félévi jutalmat, a beállított összeget. Megkérem Gézát, hogy vezényelje le a szavazást.  
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Láng Géza alpolgármester: Kérdés, vélemény ezzel kapcsolatban? Ha nincs, akkor 

szavazzunk! Aki egyetért azzal, hogy a polgármesternek az időarányos összeget fizessük ki, 

kérem, szavazzon! 

 

Horváth Éva polgármester nem szavaz. Szavaz 6 fő. 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

294/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgármestert 2016. I. félévi munkájának elismeréséül jutalomban 

részesíti. A jutalom összege a 2016. évi költségvetésben e célra betervezett 

keret fele.  
 

 

e) Katona József utcai térkövezés 

 

Láng Géza alpolgármester: Norbi a Sanyival tudtál beszélni? 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen. Azt mondta, hogy neki mindegy, de ami le van térkövezve, 

az maradjon letérkövezve és ne legyen kétféle térkőből.  

 

Láng Géza alpolgármester: Akkor azt kérjük a tervezőtől, hogy csak odáig csinálja meg. A 

többit hagyja meg.   

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Kimarad az egész? 

 

Láng Géza alpolgármester: Ha ez a kérése.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nála telibe van, az utcától a kerítésig, csak másfajta.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A Móricz Zsigmond utcában is javasoltuk egy helyen, hogy 

hagyjuk úgy érintetlenül a legfelső előtti háznál. 

 

Dombi Norbert képviselő: Elhangzott a Településfejlesztési Bizottság ülésén, hogy az új 

járda, ami befut alatta és tovább folytatódik, hogy abban a járda nyomvonalban szedjük ki az ő 

térkövét és rakjunk bele olyan térkövet, mint az új járdába. Akkor kétféle térkő lesz a háza előtt. 

Azért mondta azt, hogy neki mindegy, csak ne legyen kétféle és ne legyen szétszedve.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja azt, hogy maradjon, ami le van rakva térkő úgy, 

ahogy van, a tervező arra a részre ne tervezessen semmit, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

295/2016.(VI.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott a Katona József utca 17. számú ingatlan előtti járdaburkolatról 

a tulajdonossal történt egyeztetés után, hogy maradjon az eredetileg 

lerakott térkő, a tervező ezt a szakaszt ne tervezze. 

 

 

17.25 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 


